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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1272 Polis i Sandviken 

Att öka tryggheten är en viktig fråga. Moderaterna i Sandviken har under ett 
antal år arbetat för att få tillbaka den dygnetruntöppna polisstationen i 
Sandviken, vilket skulle ge stora förbättringar av den lokala närvaron av 
polisen i västra Gästrikland. I stället går nu utvecklingen i motsatt riktning Nu 
kommer polisstationen i Sandviken att hålla stängt tre dagar i veckan, skriver 
lokala medier i en nyhetsartikel. Moderaterna i Sandviken ifrågasätter 
förändringen starkt.

”Men Moderaternas oppositionsråd i Sandviken, Jonny Bratberg är kritisk mot 
förändringen och är övertygad om att polisstationen är på väg mot en 
nedläggning. – Det går åt fel håll. Utryckningsenheten försvann från Sandviken 
2005 och nu försämras tillgången av personlig kontakt. Nästa steg blir väl att 
all polisiär verksamhet i Sandviken flyttas till Gävle.”

Kritiken är berättigad, och tyvärr finns det en stor brist på polisiär närvaro i 
hela Gävleborg samtidigt som den allvarliga brottsligheten ökar.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga justitie- och inrikesminister 
Morgan Johansson:

 

Hur avser ministern att arbeta för en lokalt närvarande polis i hela Sverige för 
att skapa ökad trygghet?

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-15
Besvaras senast
2022-03-23 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


